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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 30. november 2012
stillet følgende spørgsmål nr. 57 (L 59) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares.

Spørgsmål nr. 57(L 59):
’’Under førstebehandlingen af lovforslaget påstod regeringen, at der er et pro-
blem med såkaldte skuffeapparater – altså høreapparater, der ikke bliver be-
nyttet efter udlevering. Hvis vi antager, at det er korrekt, vil ministeren så re-
degøre for, hvorfor regeringen mener, at problemet løses med et lavere tilskud 
til private høreklinikker?”

Svar:
Tilskudsreduktionen sigter ikke mod at løse problemet med skuffeapparater,
men udgør blot en naturlig tilpasning til prisudviklingen på høreapparater. 

Problemet med skuffeapparater forsøges derimod løst ved at undersøge de 
faglige tilkendelseskriterier. Derfor har regeringen nedsat en faglig arbejds-
gruppe i regi af Sundhedsstyrelsen, som bl.a. skal vurdere afgrænsningen af, 
hvilke patientgrupper som fremadrettet vil have behov for høreapparatbehand-
ling.

Med venlig hilsen
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